

香港中文大學 逸夫書院學生宿舍

The Chinese University of Hong Kong Student Hostels, Shaw College

2024年農曆新年假期安排

逸夫書院學生宿舍將於農曆新年假期,2024年2月9日(星期五)正午 12時關閉,2024年2月14日(星期三)早上8時重開。宿舍關閉期間只限非 本地宿生(包括交換生)申請留宿。如本地宿生因特別理由需要留宿,亦可 遞交申請。

所有留宿申請(包括本地宿生及非本地宿生),<u>須於2024年1月28日(星期日)或之前</u>透過網上表格

(https://cloud.itsc.cuhk.edu.hk/webform/view.php?id=13681013)提交申請,宿生如未能在指定日期前完成申請,將不得於此期間逗留宿舍。宿舍關閉期間,宿舍只開放予批准逗留人士使用中大通拍卡出入。

逸夫書院學生宿舍 2024年1月10日

Lunar New Year Holiday Arrangement 2024

Shaw College student hostels will be closed from 12:00 noon on 9
February 2024 (Friday) to 8:00 a.m. on 14 February 2024 (Wednesday). During the closing period, only non-local residents, including exchange students, are allowed to apply for stay. If local residents have special reasons for staying, should submit their applications as well.

All applications (local and non-local residents) should apply via the online form (https://cloud.itsc.cuhk.edu.hk/webform/view.php?id=13681013)

ON/BEFORE 28 January 2024 (Sunday). Residents who did not complete the application within the stipulated application period would NOT be allowed to stay at hostels during this period. The entrance door can only be opened by using CU link card of the approved staying residents during the closing period.

Student Hostels, Shaw College 10 January 2024